



La version française suit l'anglais.

News Release

The New Brunswick Exhibition and the City Launch Engagement on NBEX Grounds Site Development

Fredericton, NB (September 21, 2020) – Fredericton residents can weigh in on the future of the New Brunswick Exhibition Grounds as part of the first phase in the development plan for the site. Guided by a partnership between the New Brunswick Exhibition and City of Fredericton, the project seeks to craft a Site Development Plan for the exhibition grounds' redevelopment that is future-focused while remaining respectful of the site's almost 150-year agricultural legacy.

Residents can have their voices heard in different ways:

- By signing up for an open house at the NBEX on October 1st by visiting the City's new public engagement www.engagefredericton.ca (attendance will be capped at 50 people per 45-minute time slot to ensure everyone's safety in the midst of the current COVID-19 pandemic).
- By completing an online survey on www.engagefredericton.ca starting Sept 22. Those residents who are unable to attend the open house will have the same opportunities to have their voices heard through the survey.
- For members of organizations with an interest in the NBEX development, taking part in stakeholder workshops on Sept 29 and Sept 30. Those interested in attending stakeholder workshops can follow the email link at www.engagefredericton.ca.

NBEX Phase 1 Roll-Out

September 22: Online survey launches on www.engagefredericton.ca

September 29 and 30: Stakeholder workshops at the NBEX

October 1st: Open house from 1pm to 8pm, 50 people at a time per 45-min time slot. Sign-up through www.engagefredericton.ca

"We're excited to hear from residents on this vision of this important property," said Andrew Steeves, Chairperson of the Joint Land Development Committee. "We want to hear from as many people as possible, and our engagement activities are designed to make that happen."

Phase 2 of the NBEX Grounds Development Plan will take place in November and will include similar opportunities to provide input on the future of the site.

-30-

Media Contact: Wayne Knorr, APR, Communications Manager, City of Fredericton, 506-474-3389, wayne.knorr@fredericton.ca.

City of Fredericton	Ville de Fredericton
<i>Corporate Communications</i>	<i>Communications générales</i>
335 Queen Street	335, rue Queen
Fredericton, NB E3B 1B1	Fredericton (N.-B.) E3B 1B1
T 506-474-3389	Tél. : 506-474-3389

www.fredericton.ca

COR-FRM-102, V. 1.8, Issued 12/12/17



Communiqué de presse

L'Exposition du Nouveau-Brunswick et la Ville de Fredericton lancent une consultation publique sur le réaménagement du terrain d'exposition

Fredericton (N. B.) (21 septembre 2020) — Les résidents et résidentes de Fredericton vont pouvoir s'exprimer sur l'avenir du terrain d'exposition dans le cadre de la première phase du plan d'aménagement du site. Issue d'un partenariat entre l'Exposition du Nouveau-Brunswick (NBEX) et la Ville de Fredericton, cette initiative vise à élaborer un plan pour le réaménagement du terrain d'exposition. Tourné vers l'avenir, ce plan aurait aussi vocation à respecter la tradition et le patrimoine agricoles qui caractérisent les lieux depuis quelque 150 ans.

Différents moyens s'offrent à vous :

- En vous inscrivant à une séance portes ouvertes qui aura lieu le 1^{er} octobre, sur le terrain de l'Exposition provinciale du Nouveau-Brunswick (NBEX). Pour cela, il vous suffit d'aller sur le site de consultation publique de la Ville, www.parlonsenfedericton.ca. À noter que la participation sera limitée à 50 personnes par tranche horaire de 45 minutes pour assurer la sécurité en ce contexte de pandémie.
- En répondant à un sondage sur www.parlonsenfedericton.ca qui sera en ligne à partir du 22 septembre. Grâce à ce sondage, les citoyens dans l'impossibilité d'assister à la séance portes ouvertes pourront quand même s'exprimer.
- En participant à des ateliers destinés aux parties intéressées, prévus le 29 et 30 septembre, s'ils font partie des organisations s'intéressant à l'aménagement du terrain de l'Exposition provinciale du Nouveau-Brunswick (NBEX). Les personnes intéressées à participer aux ateliers des parties prenantes peuvent suivre le lien de courrier électronique à www.parlonsenfedericton.ca.

NBEX – Calendrier de la 1^{re} phase

22 septembre : Lancement d'un sondage en ligne sur www.parlonsenfedericton.ca

29 et 30 septembre : Ateliers destinés aux organisations s'intéressant à l'aménagement du terrain de l'Exposition provinciale du Nouveau-Brunswick (NBEX)

1^{er} octobre : Séance portes ouvertes de 13 h à 20 h (50 personnes à la fois par tranche horaire de 45 min). Inscription sur www.parlonsenfedericton.ca.

« Nous sommes très contents que les citoyens puissent nous parler de leur façon de voir l'avenir de ce lieu important », déclare le président du comité d'aménagement du terrain, Andrew Steeves. « Nous espérons avoir un taux de participation élevé, car nos activités de consultation sont destinées, justement, à mobiliser le plus grand nombre! »

La 2^e phase du plan d'aménagement du terrain de l'Exposition provinciale du Nouveau-Brunswick (NBEX) aura lieu en novembre. Il sera également possible, à ce moment-là, de donner son avis sur l'avenir du site.

City of Fredericton	Ville de Fredericton
<i>Corporate Communications</i>	<i>Communications générales</i>
335 Queen Street	335, rue Queen
Fredericton, NB E3B 1B1	Fredericton (N.-B.) E3B 1B1
T 506-474-3389	Tél. : 506-474-3389

www.fredericton.ca

COR-FRM-102, V. 1.8, Issued 12/12/17



-30-

Personne-ressource : Wayne Knorr, APR, gestionnaire des communications, Ville de Fredericton, 506-474-3389, wayne.knorr@fredericton.ca.

City of Fredericton	Ville de Fredericton
<i>Corporate Communications</i>	<i>Communications générales</i>
335 Queen Street	335, rue Queen
Fredericton, NB E3B 1B1	Fredericton (N.-B.) E3B 1B1
T 506-474-3389	Tél. : 506-474-3389

www.fredericton.ca

COR-FRM-102, V. 1.8, Issued 12/12/17